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PROTOKÓLNr 39/09

z trzydziestej dziewiatej Sesji RadyGminyi Miasta Kozieglowy

odbytej w dniu 08 grudnia 2009 r. w godzinach

w godz. 15,00 - 18 , 45

w Urzedzie Gminy i Miasta Kozieglowy

Uchwaly podjete na sesji:

~

1. Uchwala Nr 331/XXXIX/09 w sprawie ustalenia wysokosci rocznych stawek
podatku od nieruchomosci na 2010 rok.

2. Uchwala Nr 332/XXXIX/09 w sprawie wprowadzenia zwolnien od podatku od
nieruchomosci na 2010 rok.

3. Uchwala Nr 333/XXXIX/09 w sprawie ustalenia rocznych stawek podatku od
srodków transportowych na 2010 rok.

4. Uchwala Nr 334/XXXIX/09 w sprawie wprowadzenia zwolnien od podatku od
srodków transportowych na 2010 r.

5. Uchwala Nr 335/XXXIX/09 w sprawie zmiany Uchwaly Nr 280jXXIXj08Rady
Gminy i Miasta Kozieglowy w sprawie budzetu GiM na 2009 rok.

6. Uchwala Nr 336/XXXIX/09 w sprawie rozpatrzenia skargi Pana Zenona Kurzaka
na dzialalnosc Burmistrza.

7. Uchwala Nr 337/XXXIX/09 w sprawie wyrazenia zgody na przyjecie darowizny
nieruchomosci na rzecz Gminy i Miasta Kozieglowy.

8. Uchwala Nr 338/XXXIX/09 w sprawie sprzedazy nieruchomosci.
9. Uchwala Nr 339/XXXIX/09 w sprawie zaciagniecia pozyczki z Wojewódzkiego

Funduszu Ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach na
dofinansowanie zadania "Budowa stacji uzdatniania wody na ujeciu wody w
miejscowosci Kozieglowy."

10. Uchwala Nr 340/XXXIX/09 w sprawie przyjecia do realizacji projektu "Nauki
scisle w zakresie lokalnym- sukces uczniowski w wymiarze globalnym".

11. Uchwala Nr 341/XXXIX/09 w sprawie zaopiniowania projektu uchwaly Rady
Miasta Katowice w sprawie reorganizacji Samodzielnego Publicznego Zakladu
Lecznictwa Ambulatoryjnego w Katowicach" Moja Przychodnia".

12. Uchwala Nr 342/XXXIX/09 w sprawie uchwalenia Gminnego Programu
Przeciwdzialania Przemocyw Rodzinie na rok 2010 - 2013

' '

Uchwalystanowia zalaczniki od nr 1 do nr 12 do protokolu.

Obradom sesji przewodniczyla Przewodniczaca Rady Gminy i Miasta Kozieglowy

Pani Joanna Kolodziejczyk.

Protokolant: Urszula Dyja.

Radnychobecnych na sesji: 15
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Spoza Rady w Sesji uczestniczyli:

'---"

"' /

. PodpulkownikTarapacz z WKUw Czestochowie
Odznaczeni Srebrnym Krzyzem Zaslugi dla Obronnosci Kraju Panstwo Grazyna
i Stanislaw Uchnast z Pustkowia Lgockiego
UczniowieZespolu Szkól w Lgocie Górnej, laureaci konkursu" Zachowaj Trzezwy
Umysl"
Posel na Sejm RP Pani Jadwiga Wisniewska
PaniKatarzyna Merta- WalekAsystentkaw BiurzeEuroposlaPaniHanzlik
Radni Rady Powiatu w Myszkowie: Pani Dorota Kaim - Hagar , Pan Mariusz
Morawiec
BurmistrzGiMPan Jacek Sleczka
Zastepca Burmistrza Pan Stanislaw Blonski
Skarbnik GiMPani Jadwiga Matyja
Sekretarz GiMPan KrzysztofBak
Dyrektor ZEAOSPani Katarzyna Zychowicz
Dyrektor ZUKPan Zbigniew Polak
KierownikGMOPSPaniBozenaStrzelecka- Klopot
Radca prawny Urzedu GiMPani Aneta Sosnówka
Kierownicyreferatów Urzedu GiMKozieglowy,
Przedstawicielka Izby RolniczejPani Marianna Nawrot
Przewodniczacy Samorzadu MieszkancówKozieglówi Rosochacza, oraz soltysi
w sprawie skladu weglowego w Kozieglowach: Panstwo Zofia i Tadeusz
Puszczewicz, Prezes GSw KozieglowachPan Andrzej MielczarekPan Jerzy Flacha
oraz adwokat Pana Flachy.

.

.

.

.

.

.

.

.

.

.

..

.

..

.

.

Porzadek obrad sesji Dodanvw zawiadomieniu o sesji:

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocnosci.
2, Przyjecie protokolu z poprzedniej sesji.
3, Powolanie Komisji Uchwal i Wniosków.
4, Podjecie uchwaly w sprawie ustalenia wysokosci rocznych stawek podatku od

nieruchomosci na 2010 rok.
5. Podjecie uchwaly w sprawie wprowadzenia zwolnien od podatku od nieruchomosci

na 2010 rok.
6, Podjecie uchwaly w sprawie ustalenia rocznych stawek podatku od srodków

transportowych na 2010 rok.
7. Podjecie uchwaly w sprawie wprowadzenia zwolnien od podatku od srodków

transportowych na 2010 r.
8, Podjecie uchwaly w sprawie zmian w budzecie GiMna 2009 rok.
9. Podjecie uchwaly w sprawie rozpatrzenia skargi Pana Zenona Kurzaka na

dzialalnosc Burmistrza.
10. Podjecie uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na przyjecie darowizny

nieruchomosci na rzecz Gminy i Miasta Kozieglowy.
11. Podjecie uchwaly w sprawie sprzedazy nieruchomosci.
12. Podjecie uchwaly w sprawie zaciagniecia pozyczki z Wojewódzkiego Funduszu

Ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach na dofinansowanie
zadania "Budowa stacji uzdatniania wody na ujeciu wody w miejscowosci
Kozieglowy."

13. Podjecie uchwaly w sprawie: przyjecia do realizacji projektu "Nauki scisle
w zakresie lokalnym- sukces uczniowskiw wymiarze globalnym".
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14. Podjecie uchwaly w sprawie zaopiniowania projektu uchwaly Rady Miasta
Katowice w sprawie reorganizacji Samodzielnego Publicznego Zakladu Lecznictwa.
Ambulatoryjnego w Katowicach" Moja Przychodnia".

15. Sprawozdanie Burmistrza z dzialalnosciw okresie miedzysesyjnym.
16. Informacja Przewodniczacej Rady o dzialaniach podejmowanych w okresie

miedzysesyjnym.
17. Interpelacje i zapytania radnych.
18. Wolne wnioski.
19. Zakonczenie obrad 39 Sesji.

Porzadek obrad stanowi zalacznik nr 13 do protokolu.

Przebieg obrad:

Ad. Qkt 1

.~
PrzewodniczacaRady Gminy i MiastaPaniJoanna Kolodziejczykdokonalaotwarcia

sesji, powitala przybylych na sesje radnych, zaproszonych gosci oraz wszystkich
zebranych.

Przewodniczaca Rady poinformowala, ze na sesji dzisiejszej beda
uroczyste akcenty, które wiaza sie:

mialy miejsce

- z wreczeniem Srebrnego Krzyzaza Zaslugi dla Obronnosci Kraju, przyznanego przez
MinistraObrony Narodowej dla Panstwa Grazyny i Stanislawa Uchnastów, mieszkanców
Pustkowia Lgockiegow Gminie Kozieglowy.

- oraz z wreczeniem nagród dla uczniów bioracych udzial w kolejnej edycji
ogólnopolskiej kampanii profilaktycznej "Zachowaj Trzezwy Umysl" .

PrzewodniczacaRady zaprosila Panstwa Uchnast do wreczenia odznaczen.

Podpulkownik Tarapacz poinformowal, ze Minister Obrony Narodowej przyznal Panstwu
Grazynie i Stanislawowi Uchnast Srebrne Krzyze za Zaslugi dla Obronnosci Kraju,
poniewaz Panstwo Uchnast wychowali trzech synów, którzy odbywali zasadnicza sluzbe
wojskowa:
syn Andrzej ur. w 1979 r. odbywal zasadnicza sluzbe w latach 1999-2000 w Gubinie,
syn Marcin ur. w 1981 r. odbywal zasadnicza sluzbe wojskowa w latach 2000-2001
w Zaganiu,
oraz syn Mariusz ur. w 1984 r. odbywal zasadnicza sluzbe wojskowa w roku 2005
w Zaganiu.
Wszyscy pelnili sluzbe wzorowo, byli zdyscyplinowani i stanowili wzór do nasladowania
dla innych zolnierzy.
Podpulkownik Tarapacz wraz z Przewodniczaca Rady oraz Burmistrzem GiM dokonali
wreczenia orderów Panstwu Uchnast i zlozyli gratulacje.

Pani Grazyna Uchnast zlozyla podziekowania za odznaczenie.

Po wreczeniu orderów podpulkownik Tarapacz poinformowal, ze wspólpraca WKU
z UrzedemGminy i Miasta Kozieglowy uklada sie wzorowo.
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Nastepnie Przewodniczaca Rady Pani Joanna Kolodziejczykodczytala tresc pisma, które
wplynelo do Rady Gminy i Miasta Kozieglowy z Fundacji "Trzezwy Umysl",a nastepnie.
zaprosila uczniów oraz opiekunów do odebrania dyplomów i nagród (pismo stanowi
zalacznik nr 14 do protokolu) .
Laureatami konkursu zostali uczniowie Zespolu Szkól w Lgocie Górnej: Dawid Gebka,
Klaudia Kijanka, Lukasz Radosz, Monika Matyja oraz Katarzyna Lamch ( lista laureatów
stanowi zalacznik nr 15 do protokolu).

Po dokonaniu wreczenia nagród Przewodniczaca Rady GiM Pani Joanna
Kolodziejczykudzielila glosu zaproszonym na sesje gosciom.

. Posel na Sejm Pani Jadwiga Wisniewska poinformowala, ze Osrodek Pomocy
Spolecznej w Kozieglowach otrzymal specjalna nagrode Ministra Pracy i Polityki
Spolecznej za wybitne, nowatorskie rozwiazania w zakresie pomocy spolecznej
w roku 2009. Podkreslila, ze jest to honor i prestiz dla nas wszystkich. Na rece
KierownikaGMOPSPani Bozeny Strzeleckiej Klopot zlozyla gratulacje wszystkim
pracownikom Osrodka Pomocy Spolecznej oraz zlozyla wszystkim zebranym
zyczenia swiateczne;

. Pani Katarzyna Merta - Walek - asystent Europosla Pani Hanzlik równiez zlozyla
dla wszystkich zyczenia swiateczne;

' /

. Radna Rady Powiatu w MyszkowiePani Dorota Kaim - Hagar zlozyla informacje
dotyczaca prac samorzadu powiatowego w zakresie sluzby zdrowia, i tak:

- wyremontowano Przychodnie Rejonowa w Kozieglowach,
- zakonczono pierwszy etap rozbudowy Szpitala Powiatowego w Myszkowie ( stan
surowy zamkniety);
- pozyskano srodki na zakup dwóch nowych karetek pogotowia ratunkowego z pelnym
wyposazeniem, karetki juz jezdza;
- dziala tomograf komputerowy, który zostal zakupiony przy pomocy finansowej
Gminy Kozieglowy. W chwiliobecnej z badan tomografu korzystaja pacjenci szpitala,
nie ma badan ambulatoryjnych. Zlozony jest kontrakt i od przyszlego roku beda
badania ambulatoryjne.
Podkreslila, ze wspólpraca z Gmina i Miastem Kozieglowyuklada sie bardzo dobrze,
zawsze wspierany jest ZOZ, z przekazywane przez Gmine i Miasto Kozieglowysrodki
wykorzystywane sa bardzo dobrze i celowo. Podziekowala za dotychczasowa pomoc
i prosila o udzielenie dalszego wsparcia finansowego w 2010 roku na rozbudowe
Szpitala Powiatowego w Myszkowie;

Po wystapieniach zaproszonych gosci Przewodniczaca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk
poinformowala, ze w zwiazku z licznymi interwencjami dotyczacymi uciazliwosci
powodowanych przez Firme mialowo -weglowa "Jurex" w Kozieglowach, na dzisiejsza
sesje zostali zaproszeni przedstawiciele Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony
Srodowiska - Delegatura w Czestochowie, celem przedstawienia informacji
o podejmowanych dzialaniach w tym zakresie. O sesji zostala równiez powiadomiona Pani
Zofia Puszczewicz, skladajaca pisma w sprawie uciazliwosci oraz wlasciciel Firmy "Jurex" .
W dniu dzisiejszym poinformowano,ze przedstawicieleWojewódzkiegoInspektoratu
Ochrony Srodowiska nie moga uczestniczyc w sesji i przekazano informacje
o podejmowanych dzialaniach, której tresc przedstawila. W pismie nr In.Cj2348j09
z dnia 08.12.2009 r. Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony Srodowiska - Delegatura
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w Czestochowie wyjasnia sie, iz kontrole interwencyjne Inspektoratu na terenie P.P.H.U.
"Jurex" wykonywane byly kazdorazowo po wniesionych interwencjach, od listopada
2004 r. Podczas kontroli zwracano uwage na instalacje wyszczególnione w pismach Pani
ZofiiPuszczewicz,powodujace lokalne uciazliwoscidla srodowiska. Poniewaz skladowanie
wegla moze powodowac w przypadku niekorzystnych warunków atmosferycznych
podczas braku opadów atmosferycznych lokalne uciazliwosci zwiazane z unosem pylu
weglowego, zobowiazano wlasciciela Przedsiebiorstwa do zastosowania rozwiazan
techniczno-organizacyjnych w celu ograniczenia tego typu uciazliwosci. Realizujac
zalecenia, wlasciciel Przedsiebiorstwa wymienil od strony u. Wojslawickiej ogrodzenie
z siatki na ogrodzenie betonowe pelne, oraz zobowiazal sie do zraszania woda pryzm
wegla w okresie braku opadów.
W celu ustalenia faktycznego oddzialywania na srodowisko skladu opalu w okresie od
miesiaca czerwca 2006 r. do maja 2007 r. wykonywano pomiary opadu pylu na granicy
terenu Przedsiebiorstwa od strony ul. Wojslawickiej. Na podstawie uzyskanych wyników
badan ustalono wielkosc roczna opadu pylu w wysokosci 91,92 g/m2/rok i nie
stwierdzono obowiazujacych wówczas norm, które wynosily 200 g/m2/rok. Wynikiopadu
pylu otrzymala Pani Zofia Puszczewicz.
Podczas kontroli wykonywane byly kilkakrotnie pomiary poziomu halasu podczas
najwiekszego obciazenia srodkami transportu. Równiez wyniki pomiarowe nie wskazaly
przekroczenia dopuszczalnych norm.
Ustalono, ze w 2008 roku w odróznieniu od poprzednich kontroli wegiel byl skladowany
w oddzielnych pryzmach wg. podzialu frakcyjnego - kostka, orzech, groszek, mial.
Miejsce skladowania wegla przesunieto w kierunku przeciwleglym do ul. Wojslawickiej.
Przedsiebiorstwo posiada równiez zakladowa stacje paliw przeznaczona do tankowania
wlasnych pojazdów samochodowych i ladowarek, wyposazona w zbiornik do
magazynowania oleju napedowego. Badania gruntu, przeprowadzone podczas jednej
z kontroli nie wykazaly zanieczyszczenia ponadnormatywnego substancjami
ropopochodnymi. Stan techniczny stacji paliw i stan bezpieczenstwa pozarowego
sprawdzany jest przez sluzby Urzedu DozoruTechnicznego i Panstwowej Strazy Pozarnej.
Podczas ostatniej kontroli w 2009 roku nie stwierdzono zmian w zakresie prowadzonej
dzialalnosci, posiadanych urzadzen i instalacji.
Pomimo braku stwierdzenia naruszen standardów ochrony srodowiska, mieszkancy
bezposrednio sasiadujacy z Przedsiebiorstwem moga miec poczucie obnizonego komfortu
bytowania z uwagi na niezorganizowana emisje pylów, ruch pojazdów samochodowych,
oraz niekorzystne wrazenia estetyczne. Zdaniem Delegatury WIOS wskazanym jest
zaproponowanie wlascicielowiformy podjecia dzialan takich, jak:
- przeniesieniebramywjazdowejna ul.Warszawska,
- obsadzenie pasem zieleni izolacyjnej (drzewa, krzewy),
- stosowanie dobrej praktyki przy eksploatacji wszystkich urzadzen technicznych,
a w szczególnosci transportu samochodowego i ladowarki.

Po przedstawieniu w/w pisma Przewodniczaca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk
poinformowala, ze na sesji Rady w miesiacu wrzesniu br. padly zarzuty, ze
Przewodniczaca Rady nic nie robi w kierunku zlikwidowania uciazliwosci, jednak nie
polega to na prawdzie, poniewaz wszystkie dzialania bedace w gestii samorzadu zostaly
podjete. Nastepnie zwrócila sie do Pani ZofiiPuszczewiczz zapytaniem czy zechce zabrac
glos.

Pani Zofia Puszczewicz poinformowala, ze nie zgadza sie z przedstawionymi
stwierdzeniami, poniewaz mieszkancy sa lekcewazeni i cierpia na bezmiar
niesprawiedliwosci. Oznajmila, ze jezeli nie przyjechal inspektor Zieba, nie zostanie na
sesji i nie bedzie sluchala klamstw, po czym opuscila sale obrad.
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Mieszkaniec Kozieglówek Pan Zenon Brzezinski stwierdzil, ze nalezy wystapic do
Wojewodyzeby nakazal Wojewódzkiemu Inspektorowi Ochrony Srodowiska udzial w sesji,
a jezeli to nie pomoze, wystapic do RzecznikaPraw Obywatelskich.

' /

Prezes GS Pan Mielczarekpoinformowal, ze Przedsiebiorstwo "Jurex" dzierzawi teren, na
którym miesci sie sklad opalowy od Gminnej Spóldzielni, a sklad w tym miejscu
funkcjonuje od 50 lat. Od czasu zamieszkania Panstwa Puszczewiczów po przeciwnej
stronie skladu pojawily sie skargi i ataki z ich strony, a miedzy innymi o rzekome
zatruwanie wody. Byly przeprowadzane kontrole wody, które nie potwierdzily ich
zarzutów, a wyniki badan wody byly bardzo dobre. W skargach tych, nie przebierajac
w slowach, podaje sie klamstwa, maja miejsce agresywne ataki i grozby, ze Pan Flacha
musi sie wyniesc. Sa to osobiste ataki na Pana Flache i chec zniszczenia jego firmy, ciagle
nekanie i rozpowszechnianie nieprawdziwych faktów, manipulowanie zdjeciami. Sa to
pomówienia prowadzace do utraty zaufania firmy w srodowisku.
Podejmowane sa wszelkie dzialania, by sklad opalu byl nieuciazliwy, bylo wiele kontroli,
podczas których nie stwierdzono przekroczenia zawiesiny i ilosci halasu. Normy
ekologiczne nie sa przekraczane, a Przedsiebiorstwo podejmuje wszelkie dzialania,
by dzialalnosc prowadzona byla w przyjazni dla srodowiska. Podkreslil, ze organ
samorzadu gminnego powinien miec na uwadze to, ze firma zatrudnia 20 osób, a wiec
z tego tytulu wplywaja podatki, a ponadto placone sa znaczne kwoty podatku od
nieruchomosci oraz podatku od srodków transportu, stanowiace dochody budzetu Gminy.
Prosil, by przy rozpatrywaniu tego problemu kierowac wynikami kontroli.

Adwokat Pan Marcin Gubik - pelnomocnik Pana Jerzego Flachy wnosil, by skupic sie na
faktach i wynikach kontroli. Sklad weglowy dzialal wczesniej od wielu lat i nie bylo
zadnych problemów.Skargi Panstwa Puszczewiczpojawilysie w roku 2004 roku gdy
pojawil sie prywatny konflikt Panstwa Puszczewicz z Panem Flacha. Wczesniej Panstwo
Puszczewicz byli w dobrych kontaktach z Panem Flacha, ale ze wzgledu na naduzycia
Panstwa Puszczewicz zaczal sie konflikt i protesty z ich strony. Obecnie marnowane sa
publiczne pieniadze na rozgrywkizwiazane z prywatnym konfliktem.

Przewodniczaca Rady Pani Joanna Kolodziejczykpodkreslila, ze niektóre z pism byly od
mieszkanców ul. Wojslawickiej, nie tylko od Panstwa Puszczewicz. Zaznaczyla, ze Rada
GiMrozpatrujac te sprawe opiera sie na dokumentach.

Pan MarcinGubik stwierdzil, ze jest to konfliktinicjowany przez Panstwa Puszczewicz.Pan
Flacha, prowadzac dzialalnosc zgodnie z przepisami, nie przekraczajac obowiazujacych
norm, ma prawo do prowadzenia spokojnej dzialalnosci. Nadmienil, ze w Policjijuz
toczy sie postepowanie przeciwko Panstwu Puszczewicz i Pani Suchy. Ze swej strony
zapowiedzial kontrakcje, poniewaz nie moze miec miejsca tego rodzaju sytuacja.

MieszkaniecKozieglówekPan Zenon Brzezinskistwierdzil, ze na sesji dzisiejszej powinien
byc obecny Wojewódzki Inspektor Ochrony Srodowiska, bo jest to lekcewazenie Gminy.
Nadmienil, ze w Wojewódzkim Inspektoracie Ochrony Srodowiska w Czestochowie nie
mozna nic wyegzekwowac, a dotyczy to równiez nieprawidlowosci w zakresie ochrony
srodowiska w Firmie "SONA". Rada musi sie zwrócic o to, by Wojewódzki Inspektor
Ochrony Srodowiska przyjechal.
Zwrócil sie nastepnie do adwokata Pana Flachy, by nie straszyl Puszczewiczów ,
bo zglaszaja oni przestepstwa w zakresie ochrony srodowiska, a sa na to odpowiednie
przepisy karne.
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Przewodniczaca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk podkreslila, z Rada GiM z powaga
traktuje naplywajace skargi Panstwa Puszczewiczów i podejmuje wszystkie czynnosci
zgodnie z kompetencjami, dzialajac w oparciu o dokumenty. Nalezy jednak miec na
uwadze fakt, ze Firma "Jurex" spelniajaca ustawowe wymogi ma prawo do prowadzenia
dzialalnosci, której Rada GiMnie moze ograniczac. Sklad weglowy w tym miejscu dziala
od wielu lat, a Rada GiMnie jest wladna do zamkniecia firmy, o co wnioskowala Pani
Puszczewicz.

'--"'

Posel na Sejm Pani Jadwiga Wisniewska poinformowala, ze na wniosek Panstwa
Puszczewicz podejmowala interwencj~ poselska w tej sprawie. Odbylo sie spotkanie
z WojewódzkimInspektorem Ochrony Srodowiska w Katowicach, a w spotkaniu tym bral
równiez udzial Pan Puszczewicz oraz Burmistrz Gminy i Miasta. Ustalono, ze odbeda sie
badania uciazliwosciwe wskazanym przez Pana Puszczewicza terminie. Pan Puszczewicz
wskazal kiedy maja odbyc sie badania i w tym terminie badania przeprowadzono.
Przeprowadzone badania nie wskazaly uchybien.

BurmistrzPan Jacek Sleczka poinformowal, ze na wnioski Panstwa Puszczewiczdotyczace
uciazliwosci, postanowiono o przeprowadzeniu w dniu dzisiejszym publicznej dyskusji.
Pismo w tej sprawie zostalo skierowane do WIOS - Delegatura w Czestochowie. W dniu
dzisiejszym do Przewodniczacej Rady GiM wplynelo pismo wyjasniajace, które zostalo
przedstawione. Podkreslil, ze nie mozna domagac sie likwidacjifirmy jezeli dziala zgodnie
z obowiazujacymi przepisami prawa. Jak wynika z przedstawionego pisma normy
zapylenia i halasu nie sa przekroczone, a dzialalnosc prowadzona jest na terenie
przeznaczonym na ten cel. Jezeli byloby inaczej Wojewódzki Inspektorat Ochrony
Srodowiska nie pozostawalby obojetny.

Pelnomocnik Pana Flachy dodal, ze ze strony Panstwa Puszczewiczów padaja rózne
zarzuty, w tym dotyczace przeprowadzanych badan, jednakze badania wykonywane sa
przy pomocy atestowanego sprzetu i nie ma przy tym mozliwoscimanipulowania.

Mieszkaniec Kozieglówek Pan Zenon Brzezinski podkreslil, ze kazdy ma prawo do
korzystania z czystego srodowiska, a ludzie piszacy skargi sa pokrzywdzeni.

Pan Leonard Jagoda podkreslil, ze wniosek aby na sesje zaprosic przedstawiciela
Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony Srodowiska wyplynal od niego. Wnioskujac o to
sadzil, ze w strone przedstawiciela WIOS zostanie skierowane pytanie na czym polega
bezsilnosc Rady GiM. W pismie, które zostalo przeslane z WIOS nie wskazano obszaru
kompetencyjnego Rady GiM, poniewaz takiego nie mamy.

Burmistrz Pan Jacek Sleczka zaapelowal do obu stron konfliktu, aby uczynily wszystko
w kierunku poprawy stosunków sasiedzkich i polubownego rozwiazania konfliktu, a do
Firmy "Jurex" równiez o to , by niekorzystne oddzialywanie na srodowisko bylo
minimalizowane.

Przystepujac do realizacji dalszej czesci obrad Przewodniczaca Rady stwierdzila,
ze sesja jest prawomocna.
Zgodnie z lista obecnosci w sesji uczestniczylo 15 radnych.
Listyobecnosci radnych i soltysów stanowia zalaczniki nr 16,17 do protokolu.
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Przewodniczaca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poinformowala, ze wplynal wniosek
o rozszerzenie porzadku obrad sesji o podjecie uchwaly w sprawie uchwalenia Gminnego
Programu Przeciwdzialania Przemocy w Rodziniena rok 2010 - 2013.
Projekt uchwaly rozpatrywany byl na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady GiMw dniu
4 grudnia br.
Zaproponowala wlaczenie projektu uchwaly do porzadku obrad sesji jako punktu 15
i przesuniecie pozostalych.
Zapytala czy radni maja uwagi do zaproponowanego porzadku obrad sesji. Radni nie
zglaszali uwag do przedstawionej propozycji.

Porzadek obrad z w/w zmiana zostal przyjety 15 glosami "za" ( jednoglosnie).

Uchwalony porzadek obrad sesji:

'--"

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocnosci.
2. Przyjecie protokolu z poprzedniej sesji.
3. Powolanie KomisjiUchwal i Wniosków.
4. Podjecie uchwaly w sprawie ustalenia wysokosci rocznych stawek podatku od

nieruchomosci na 2010 rok.
5. Podjecie uchwaly w sprawie wprowadzenia zwolnien od podatku od

nieruchomosci na 2010 rok.
6. Podjecie uchwaly w sprawie ustalenia rocznych stawek podatku od srodków

transportowych na 2010 rok.
7. Podjecie uchwaly w sprawie wprowadzenia zwolnien od podatku od srodków

transportowych na 2010 r.
8. Podjecie uchwaly w sprawie zmian w budzecie GiMna 2009 rok.
9. Podjecie uchwaly w sprawie rozpatrzenia skargi Pana Zenona Kurzaka na

dzialalnosc Burmistrza.
10. Podjecie uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na przyjecie darowizny

nieruchomosci na rzecz Gminyi Miasta Kozieglowy.
11. Podjecie uchwaly w sprawie sprzedazy nieruchomosci.
12. Podjecie uchwaly w sprawie zaciagniecia pozyczkiz Wojewódzkiego Funduszu

Ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach na dofinansowanie
zadania "Budowa stacji uzdatniania wody na ujeciu wody w miejscowosci
Kozieglowy."

13. Podjecie uchwaly w sprawie: przyjecia do realizacji projektu "Nauki scisle
w zakresie lokalnym- sukces uczniowskiw wymiarze globalnym".

14. Podjecie uchwaly w sprawie zaopiniowania projektu uchwaly Rady Miasta
Katowice w sprawie reorganizacji Samodzielnego Publicznego Zakladu
LecznictwaAmbulatoryjnego w Katowicach" Moja Przychodnia".

15. Projekt uchwaly w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdzialania
Przemocy w Rodzinie na rok 2010 - 2013

16. Sprawozdanie Burmistrzaz dzialalnosci w okresie miedzysesyjnym.
17. Informacja Przewodniczacej Rady o dzialaniach podejmowanych w okresie

miedzysesyjnym.
18. Interpelacje i zapytania radnych.
19. Wolne wnioski.
20. Zakonczenie obrad 39 Sesji.
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Ad. Qkt 2

Przewodniczaca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poinformowala, ze protokól
z poprzedniej Sesji wywieszony byl na tablicy ogloszen w Urzedzie GiM, kazdy z radnych
mial mozliwosc zapoznania sie z nim.
Zapytala czy radni beda zglaszac uwagi do protokolu.
Radni nie zglaszali uwag do protokolu z trzydziestej ósmej sesji, która odbyla sie
w dniu 29 pazdziernika 2009 r.

Protokól z poprzedniej Sesji zostal przyjety 15 glosami "za" ( jednoglosnie).

Ad. Qkt 3

~

Rada GiM Kozieglowy jednoglosnie powolala Komisje Uchwal i Wniosków
w skladzie:
l. PaniUrszula Gawlinska - Bzdura
2. PaniZdzislawa Jasik
3. PanJózef Lazar

Ad. Qkt 4

' /

Przystepujac do realizacji kolejnych punktów porzadku obrad Przewodniczaca
Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poinformowala, ze obecnie Rada Gminy i Miasta
podejmie uchwaly w sprawie ustalenia wysokosci stawek podatkowych na 2010 rok oraz
w sprawie zwolnien z tych podatków.

Ustalono, ze podatki nie beda podwyzszane i stawki pozostawione sa na poziomie roku
biezacego.
Odnosnie podatku rolnego na rok przyszly wyjasnila, ze bedzie on naliczany zgodnie
z ogloszonymi wskaznikami, a wiec nie ma koniecznosci podejmowania uchwaly w tej
sprawie.
Stawka podatku rolnego ustalana jest na podstawie Komunikatu Prezesa Glównego
Urzedu Statystycznego w sprawie sredniej ceny skupu zyta za okres pierwszych trzech
kwartalów roku poprzedzajacego rok podatkowy.
Srednia cena skupu zyta za okres pierwszych trzech kwartalów 2009 r. wyniosla34,10 zl
za 1 kwintal.
Stawki podatku rolnego na 2010 rok beda nizsze od stawek w roku biezacym i wynosza:
- dla gruntów stanowiacych gospodarstwo rolne - 85,25 zl za 1 ha przeliczeniowy ( w roku
biezacymjest 90 zl)
- dla gruntów nie stanowiacych gospodarstwa rolnego - 170,50 za lha fizyczny ( w roku
biezacymjest 175,50 zl )

Pani Zdzislawa Jasik przedstawila projekt uchwaly w sprawie ustalenia wysokosci
rocznych stawek podatku od nieruchomosci na 2010 rok (zalacznik nr 18 do protokolu).

Radni nie zglaszali uwag do projektu uchwaly.

Uchwala Nr 331/XXXIX/O9 w sprawie ustalenia wysokosci rocznych stawek podatku
od nieruchomosci na 2010 rok zostala przyjeta 15 glosami "za" ( jednoglosnie) .
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Ad. Rkt 5

Pani Urszula Gawlinska-Bzdura przedstawila projekt uchwaly w sprawie
wprowadzenia zwolnien od podatku od nieruchomosci na 2010 rok ( zalacznik nr 19 do
protokolu) .

Radni nie zglaszali uwag do projektu uchwaly.

Uchwala Nr 332/XXXIX/O9 w sprawie w sprawie wprowadzenia zwolnien od podatku
od nieruchomosci na 2010 rok zostala przyjeta 15 glosami "za" ( jednoglosnie) .

Ad. Rkt 6

Pan Józef Lazar przedstawil projekt uchwaly w sprawie ustalenia rocznych stawek
podatku od srodków transportowych na 2010 rok ( zalacznik nr 20 do protokolu).

~ Pani Miroslawa Juda zwrócila uwage, ze na stronie 2 projektu uchwaly tj. pkt S, p.pkt a)
zamiast slowa "powyzej" powinno byc slowo" ponizej", co wynika z tresci punktu 5.

Burmistrz Pan Jacek Sleczka wyjasnil, ze jest to blad pisarki, który zostanie sprawdzony
i poprawiony.

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly.

Uchwala Nr 333/XXXIX/O9 w sprawie ustalenia rocznych stawek podatku od srodków
transportowych na 2010 rok zostala przyjeta 15 glosami "za"( jednoglosnie).

Ad. Rkt 7

Pani Urszula Gawlinska - Bzdura przedstawila projekt uchwaly w sprawie
wprowadzenia zwolnien z podatku od srodków transportowych na 2010 rok ( zalacznik
nr 21 do protokolu).

>~

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly.

Uchwala Nr 334/XXXIX/O9 w sprawie w sprawie wprowadzenia zwolnien z podatku
od srodków transportowych na 2010 rok zostala przyjeta 15 glosami "za" ( jednoglosnie).

Po przyjeciu uchwal podatkowych na 2010 rok Burmistrz Pan Jacek Sleczka podziekowal
Radzie GiM Kozieglowy za podjecie uchwal i przyjecie stawek podatku na poziomie roku
biezacego.

Ad. Rkt 8

Burmistrz Pan Jacek Sleczka poinformowal, ze od wspólnego posiedzenia Komisji,
które odbylo sie w dniu 04.12.br. pewne kwoty w projekcie uchwaly o zmianach
w budzecie zostaly uaktualnione. Kwoty te wynikaja z zalaczników do projektu uchwaly.
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Skarbnik Pani Jadwiga Matyja poinformowala, ze kwoty lacznew WPI zostaly poprawione,
zgodniez poniesionymiwydatkamiw poszczególnychlatach. '

W § 2 kwota zmniejszenia wydatków wynosila 12.692.561 zl, a obecnie wynosi
12.399.761 zl . Musialy wiec wzrosnac dochody (odsetki z lokat) z kwoty 127.407,23 zl
do kwoty 179.207,23 zl. Deficyt budzetowy zmniejsza sie o kwote 3.575.000 zl

Pani Zdzislawa Jasik przedstawila projekt uchwaly w sprawie zmiany Uchwaly
Nr 280/XXIX/2008 Rady Gminy i Miasta Kozieglowy z dnia 30 grudnia 2008 r. w sprawie
budzetu Gminy i Miasta Kozieglowy na 2009 rok ( zalacznik nr 22 do protokolu).

W dyskusji nad projektem uchwaly zabierali glos:

~

- Pan Józef Lazar poinformowal, ze w ciagu roku wprowadzono do WPI wykonanie
projektu oswietlenia ul. Myszkowska Pinczyce- Stara Huta. W przedstawionym WPI nie
ma tego zadania, jest tylko ogólna kwota na budowe oswietlenia ulicznego. Natomiast
w zalacznik nr 4 do projektu uchwaly - wydatki majatkowe na 2009 rok jest wpisana
ul. Myszkawskaw Pinczycach . Zapytal czy jest to przypadek, czy tez inwestycja ta nie
bedzie wykonana.

- Burmistrz Pan Jacek Sleczka wyjasnil, ze w WPI bylo ujetych kilkanascie projektów,
a umieszczone sa tylko zakonczone zadania. Na kilkanascie projektów wpisanych jest
9 zakonczonych, które posiadaja pozwolenia na budowe. Na sesji budzetowej samorzad
GiM wskaze jakie inwestycje maja byc wykonane w ramach kwoty 200.000 zl i w jakiej
kolejnosci maja byc realizowane.

- Pan Józef Lazar podkreslil, ze od 1999 roku mieszkancy staraja sie o wykonanie tego
oswietlenia i mieli nadzieje, ze w roku biezacym rozpoczna sie prace projektowe. Pytal
co ma odpowiedziec mieszkancom Pinczyc, którzy beda pytali o realizacje oswietlenia.

- Pan Roman Was nadmienil, ze oprócz Pinczyc jest jeszcze wiele innych miejscowosci ,
gdzie równiez mieszkancy czekaja na realizacje zadan.

',---""

- Pani Joanna Kolodziejczyk przypomniala, ze gdy Pan Józef Lazar wnioskowal
o wykonanie projektu oswietlenia ul. Myszkowskiej w Pinczycach ,Rada zgodzila sie
na wykonanie projektu jezeli zostana srodki finansowe po wykonaniu zaplanowanych
projektów.

- Pani Miroslawa Juda podkreslila, ze biorac pod uwage to, ze prowadzony jest remont
drogi powiatowej, zasadnym jest wykonanie projektu oswietlenia i doprowadzenie do
jego budowy. Prosila, by w 2010 roku oswietlenie to znalazlo miejsce w planach.

- PrzewodniczacaRady PaniJoanna Kolodziejczyk poinformowala, ze w dniu 15.12.2009 r.
odbedzie sie posiedzenie wspólne Komisji, na którym odbedzie sie dyskusja nad
projektem budzetu. Na posiedzeniu tym rozpoznane zostana potrzeby i ustalone
priorytety na 2010 rok. Nastepnie zaproponowala przystapienie do glosowania nad
projektem uchwaly w sprawie zmian w budzecie GiM na 2009 r.

Uchwala Nr 335/XXXIX/O9 w sprawie zmiany Uchwaly Nr 280jXXIXj2008 Rady Gminy
i Miasta Kozieglowy z dnia 30 grudnia 2008 r. w sprawie budzetu Gminy i Miasta
Kozieglowy na 2009 rok zostala przyjeta 14 glosami "za" , przy jednym wstrzymujacym
sie glosie.
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Ad. Qkt 9

PrzewodniczacaRady GiM Pani Joanna Kolodziejczyk poinformowala, ze kolejnym
punktem porzadku obrad sesji jest rozpatrzenie skargi Pana Zenona Kurzaka na
dzialalnosc Burmistrza. Pan Zenon Kurzak otrzymal zawiadomienie o terminie dzisiejszej
sesji oraz zostal poinformowany o przyslugujacym prawie zabrania glosu na sesji
w sprawie skargi, jednak na sesje nie przybyl. Poprosila nastepnie o przedstawienie
projektu uchwaly w sprawie rozpatrzenia skargi.

Pan Józef Lazar odczytal projekt uchwaly w sprawie rozpatrzenia skargi na dzialalnosc
Burmistrza Gminy i Miasta Kozieglowy, wraz z uzasadnieniem ( zalacznik nr 23 do
protokolu) .

Radni nie zglaszali uwag do projektu uchwaly.

' /

Uchwala Nr 336/XXXIX/09 w sprawie rozpatrzenia skargi na dzialalnosc Burmistrza
Gminy i Miasta Kozieglowy zostala przyjeta 14 glosami "za" przy jednym wstrzymujacym
sie glosie.

Ad. Qkt 10

Pani Urszula Gawlinska - Bzdura przedstawila projekt uchwaly w sprawie
wyrazenia zgody na przyjecie darowizny nieruchomosci na rzecz Gminy i Miasta
Kozieglowy (zalacznik nr 24 do protokolu).

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly.

Uchwala Nr 337/XXXIX/09 w sprawie w sprawie wyrazenia zgody na przyjecie
darowizny nieruchomosci na rzecz Gminy i Miasta Kozieglowy zostala przyjeta 15 glosami
"za" (jednoglosnie).

'-.,../
Ad. Qkt 11

Pan Józef Lazar przedstawil projekt uchwaly w sprawie sprzedazy nieruchomosci
( zalacznik nr 25 do protokolu).

Przewodniczaca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poinformowala, ze samorzady
mieszkancówwyrazily zgode na sprzedaz, a sprzedaz nastapi w drodze przetargu.

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly.

Uchwala Nr 338/XXXIX/09 w sprawie sprzedazy nieruchomosci zostala przyjeta 15
glosami "za" ( jednoglosnie).
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Ad. Qkt 12

Pani Zdzislawa Jasik przedstawila projekt uchwaly w sprawie zaciagniecia
pozyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnej
w Katowicach na dofinansowanie zadania "Budowa stacji uzdatniania wody na ujeciu
wody w miejscowosci Kozieglowy."( zalacznik nr 26 do protokolu).

Burmistrz Pan Jacek Sleczka poinformowal, ze jest to uchwala w sprawie kolejnego
wspólfinansowania Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnej
w Katowicach- dofinansowanie budowy stacji uzdatniania wody na ujeciu wody
w Kozieglowach. Z ta uchwala wiaze sie umorzenie kwoty 600.000 zl z poprzednich
inwestycji - termomodernizacji obiektów szkolnych.

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly.

~

Uchwala Nr 339/XXXIX/O9 w sprawie zaciagniecia pozyczki z Wojewódzkiego
Funduszu Ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach na dofinansowanie
zadania "Budowa stacji uzdatniania wody na ujeciu wody w miejscowosci Kozieglowy"
zostala przyjeta 15 glosami "za" ( jednoglosnie).

Ad. Qkt 13

Pani Zdzislawa Urszula Gawlinska - Bzdura przedstawila projekt uchwaly
w sprawie przyjecia do realizacji projektu "Nauki scisle w zakresie lokalnym - sukces
uczniowski w wymiarze globalnym" .

PrzewodniczacaRady Pani Joanna Kolodziejczykpoinformowala,ze jest to wniosekna
kwoteprawie280.000zl.

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly.

' "

Uchwala Nr 340/XXXIX/O9 w sprawie przyjecia do realizacji projektu "Nauki scisle
w zakresie lokalnym - sukces uczniowski w wymiarze globalnym" zostala przyjeta 15
glosami "za" ( jednoglosnie).

Ad. Qkt 14

Pan Józef Lazar przedstawil projekt uchwaly w sprawie zaopiniowania projektu
uchwaly Rady Miasta Katowice w sprawie reorganizacji Samodzielnego Publicznego
Zakladu LecznictwaAmbulatoryjnego w Katowicach" Moja Przychodnia".

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly.

Uchwala Nr 341/XXXIX/O9 w sprawie zaopiniowania projektu uchwaly Rady Miasta
Katowice w sprawie reorganizacji Samodzielnego Publicznego Zakladu Lecznictwa
Ambulatoryjnego w Katowicach" Moja Przychodnia" zostala przyjeta 13 glosami "za" ,
przy 2 wstrzymujacych sie glosach.
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Ad. Qkt 15

Pani Urszula Gawlinska - Bzdura przedstawila projekt uchwaly w sprawie
uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdzialania Przemocy w Rodzinie na rok 2010 -
2013.

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly.

Uchwala Nr 342/XXXIX/O9 w sprawie uchwalenia
PrzeciwdzialaniaPrzemocyw Rodzinie na rok 2010 - 2013.
zostala przyjeta 15 glosami "za" (jednoglosnie).

Gminnego Programu

Ad. Qkt 16

Burmistrz Pan Jacek Sleczka na wstepie poinformowal, ze po zamknieciu obrad
sesji bedzie zaprezentowany projekt poprawy bezpieczenstwa na DK-l, a w dniu
jutrzejszym w Dyrekcji Dróg Publicznych i Autostrad w Katowicach odbedzie sie spotkanie
w sprawie doprecyzowania koncepcji. Poprosil, aby zainteresowani radni i soltysi pozostali
po sesji, by zapoznac sie z projektem.

Nastepnieprzedstawil sprawozdanie z dzialalnosci w okresie miedzysesyjnym:
- trwaja prace wykonczeniowe przy remoncie hali sportowej w Lgocie Górnej. Zarówno
wykonawca jak i projektant zapewniaja, ze obiekt zostanie w pelni przywrócony do
uzytku;
- realizowanejest zadanie" budowastacji uzdatnianiawody w Kozieglowach,odbyl sie
odbiór techniczny. Przygotowywane jest rozliczenie z Wojewódzkim Funduszem Ochrony
Srodowiska, a caly koszt inwestycji wynosi ponad 1 mln 200 tys. zl.;
- przystapionodo rewitalizacji Rynku w Kozieglowach, a w momencie podpisywania
umowy Wojewódzki Konserwator Zabytków nakazal przeprowadzenie badan
archeologicznych. W wyniku tych badan odkryto pozostalosci po ratuszu oraz elementy
sieci wodociagowej;
- podpisanoumowe dot. e-region czestochowski,w ramach projektu bedziebudowana
siec swiatlowodowa w gminach subregionu czestochowskiego;
- uczestniczyl w spotkaniu Rady Soleckiej w Zabijaku, oraz w koncercie orkiestry detej
z Blizyc , który odbyl sie w ZS w Pinczycach.W Pinczycachbedzie tworzona mlodziezowa
orkiestra deta;
- odbylo sie posiedzenie Zarzadu Powiatu w Myszkowie, na którym dyskutowano nad
wspólfinansowaniem zadania naprawy dachu w Wojslawicach , gdzie mieszcza sie
Warsztaty Terapii Zajeciowej. Sprawa ta bedzie dyskutowana w roku przyszlym;
- w MGOPK w Kozieglowachodbylo sie spotkanie konczaceprojekt "Kapital Ludzki".
Poinformowal, ze MGOPS w Kozieglowyotrzymal prestizowa nagrode Ministra Pracy
i Polityki Spolecznej za wybitne, nowatorskie rozwiazania w zakresie pomocy spolecznej
w roku 2009. Na 173 wnioski tylko 10 osrodków pomocy spolecznej z calego kraju
otrzymalo nagrode. Na rece Kierownika GMOPSPani Bozeny Strzeleckiej - Klopot zlozyl
gratulacje dla wszystkich pracowników Osrodka;
- zaplanowane na rok biezacy inwestycje sa wykonane, badz na ukonczeniu:
termomodernizacja Osrodka Kultury w Kozieglowach, termomodernizacja Szkoly
Podstawowej w Siedlcu Duzym, budowa stacji uzdatniania wody w Kozieglowach, na
ukonczeniu jest budowa ul. Brzozowej w Myzkach i boisko "Orlik" w Kozieglowach,
wykonana jest droga powiatowa Stara Huta - Pinczyce zrealizowana przy
wspólfinansowaniu gminy, droga Krusin-Rzeniszówsfinansowana w ramach Narodowego
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Programy Odbudowy Dróg Lokalnych. Nadmienil, ze Gmina Kozieglowy jest jedyna gmina
w powiecie myszkowskim, która otrzymala dofinansowanie w ramach "schetynówek". Na
2010 rok zlozono dwa wnioski ( droga Siedlec Duzy - Siedlec Maly oraz droga Rzeniszów
- Markowice) i obydwa wnioski przeszly ocene formalna i merytoryczna. Z uwagi na to,
ze dofinansowanie moze otrzymac tylko jeden wniosek, wybrano droge o wiekszym
zakresie tj. droge Siedlec Duzy - Siedlec Maly. Droga Rzeniszów - Markowice
wykonywana bedzie w ramach srodków wlasnych.

Ad. )lkt 17

Przewodniczaca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk przedstawila informacje
o dzialaniach podejmowanych w okresie miedzysesyjnym.

.~

W okresie od 38 sesji w dniu 29.10.2009 r. podejmowane dzialania to:
zwolanie wspólnego posiedzenia komisji Rady na dzien 4 grudnia br.

zwolanie i przygotowanie porzadku obrad biezacej sesji,

praca nad materialami sesyjnymi,

W okresie tym do Rady Gminy i Miasta wplynely pisma:

- pismo Dyrekcji Zespolu Szkól w Kozieglowach o zabezpieczenie w przyszlorocznym
budzecie Gminy i Miasta Kozieglowy srodków finansowych na ogrodzenie terenu Zespolu
Szkól w Kozieglowach oraz utworzenie szkolnego placu zabaw.

- w dniu dzisiejszym wplynelo pismo z Samorzadowego Kolegium Odwolawczego
w Czestochowie, przesylajace skarge Spólki Wodnej "Bozy Stok" na postepowanie
Burmistrza polegajace na nieudzielaniu odpowiedzi na wniosek w sprawie przeslania
zestawienia wplaconych kwot przez podatnika.
Z uzyskanych wyjasnien wynika, ze odpowiedz na powyzsze pismo, które wplynelo do
UrzeduGiM Kozieglowy w dniu 29.10.2009 r. zostala dostarczona do Spólki Wodnej "Bozy
Stok" w dniu 23.11.2009 r. Zaproponowala, by Komisja Rewizyjna odniosla sie do
zarzutów zawartych w skardze.

"-......- Do wiadomosci Rady GiMwplynely pisma:

- pismo Spóldzielni Pracy "Jurajska" w sprawie podwyzszenia wysokosci stawki za
oczyszczaniescieków bytowych z instalacji kanalizacyjnej wsi Postep z obecnej stawki
1,80 zl za 1 m3 do kwoty 3,92 zljm3 ,

- pismo DyrekcjiZespoluSzkól w Kozieglowacho utworzenieuczniowskiegoprogramu
stypendialnego dla uczniów szczególnie uzdolnionych uczacych sie w szkolach na terenie
Gminy i Miasta Kozieglowy i zapewnienie na ten cel srodków w budzecie na 2010 rok,

- pismo Radnej i Soltysa w Gniazdowie
budynku komunalnego w Gniazdowie,

o zakup pieca centralnego ogrzewania do

- prosba Komendy Powiatowej Policji w Myszkowie o zwolnienie z obowiazku platnosci
podatku od nieruchomosci w 2010 roku,
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- pismo Pana Konrada Zajkiewiczadotyczace uregulowania komunikacjina terenie
istniejacej strefy przemyslowej przy drodze szybkiego ruchu DK-1 w Kozieglowach
obejmujacej stacje paliw Lukoiloraz przylegle tereny nalezace do wlascicieli firmy Kon-
Wit.

- pismo SpólkiWodnej "BozyStok" w Rzeniszowieo zwrot nienaleznie pobranego podatku
od nieruchomosci za lata 2002 do 2005,

-------

- pismo Zarzadu Spólki Wodnej "Wodnik"w Rzeniszowiew sprawie przedstawienia
potrzeb w zakresie oczyszczania scieków z terenu miejscowosci Rzeniszów, Markowice,
Winowno, Krusin,Cynków i Wojslawice w oczyszczalniw Rzeniszowie na najblizsze 10 lat,
w zwiazkuz projektowana rozbudowa oczyszczalni.

Burmistrz Pan Jacek Sleczka podkreslil, ze gmina realizuje zadania wlasne zwiazane
z zaopatrzeniem w wode i odprowadzaniem scieków przy pomocy Zespolu Uslug
Komunalnych.Zaakcentowal,ze nigdy nie dojdzie do tego, by mienie Gminyzostalo
przekazane obcemu podmiotowi.
Poinformowal tez, ze wyroki sadowe nie dotycza Gminy, a dotycza Samorzadowego
Kolegium Odwolawczego, który jest organem odwolawczym drugiej instancji i bedzie
pO,dejmowalodecyzje odnosnie wyroków.

Ad. Jlkt 18

Radni nie zglaszali pisemnych interpelacji i wniosków.

Ad. Jlkt 19

W wolnych wnioskach zabierali glos:

'_./

- mieszkaniecGniazdowaPan Jan Figarski poinformowal,ze w protokolez poprzedniej
sesji przeczytal, ze Przewodniczaca Rady zobowiazala sie do opracowania zestawienia
o iloscisrodków finansowych przeznaczonych na poszczególne miejscowosci. Zapytal czy
w zestawieniu tym wydatki w swietlicach sa uwzglednione z podzialem na srodki
osobowei wydatkirzeczowe.W zwiazkuz nowymwystrojemsali posiedzenUrzeduGiM
zapytal gdzie przekazano dotychczasowe wyposazenie. Proponowal tez, by Dni Kozieglów
odbywaly sie w polaczeniu z DozynkamiGminnymi;

- Przewodniczaca Rady Pani Joanna Kolodziejczykwyjasnila, ze zestawienie wydatków na
poszczególne miejscowosci wykonane jest od 2002 roku i kazdy z radnych dysponuje tym
wykazem. Wyjasnila tez, ze krzesla i stoly z Sali posiedzen zostaly przekazane do swietlic
srodowiskowych;

- Przedstawicielka Izby Rolnej Pani Marianna Nawrot poinformowala, ze beztlenowe
oczyszczalniesa szansa rozwiazania problemów zwiazanych z ochrona srodowiska;

- KierownikGMOPSPani Bozena Strzelecka - Klopot podziekowala za slowa uznania.
Poinformowala, ze w dniu 15.12.br. o godz. 10,00 w sali posiedzen Urzedu GiM
Kozieglowyodbedzie sie konferencja podsumowujaca projekt. Zaprosila zebranych do
udzialu w konferencji.
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Ad. Jlkt 20

Wobec wyczerpania porzadku obrad Przewodniczaca Rady GiM Pani Joanna
Kolodziejczyk zamknela obrady trzydziestej dziewiatej Sesji Rady Gminy i Miasta
Kozieglowy, dziekujac radnym oraz zaproszonym gosciom za przybycie i udzial w sesji.

Na tym obrady trzydziestej
zakonczono.

dziewiatej Sesji Rady Gminy i Miasta Kozieglowy

Protokól sporzadzila:

Urszula ~yja.
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